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                                                         Z A P I S N I K 

                                                      

4. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane   15. prosinca 2021.godine u 

prostorijama Kneževog dvora, Pag, Trg k. P. Krešimira IV, s početkom u 12,30 sati. 

 

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić,Franči Bukša, Branimir Paro Vidolin, 

                      Ana Šćiran, Ana Kuković Borgelott,  Barbara Kurilić, Vesna Fabijanić,  

                       Željko Maržić, Toni Herenda i Mirjana Tičić 

 ODSUTNI:    Domagoj Vičević( opravdao izostanak) 

  OSTALI:     gradonačelnik Ante Fabijanić,pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                       pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                      Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gospodarstvo  

                       Marija Radoslović,  pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Diogen  

                       Šuljić te novinar Radio Paga Josip Portada. 

                  

      Predsjednica Vijeća je obzirom da je vijećnik Davor Fabijanić sa zajedničke izborne liste  

Hrvatska demokratska zajednica – HDZ,Moderna demokratska snaga- MODES i Narodna 

stranka – reformisti – REFORMISTI za stavljanje u mirovanje svog mandata zbog nespojive 

dužnosti obzirom da je imenovan za direktora tvrtke  PAG TURIZAM d.o.o. svoj mandat 

vijećnika stavio u  

mirovanje, a  dostavljen je  prijedlog za zamjenskog člana  predsjednica Vijeće je predložila 

da  se najprije izvrši  polaganje  svečane prisege predloženog novog člana Vijeća gospođe 

Dinke Maržić. 

 

Polaganje prisege člana Gradskog vijeća 

 

     Gospođa Dinka Maržić  je nakon pročitanog teksta Svečane prisege  izgovorila riječ 

„prisežem“ te pristupila potpisivanju  teksta  Svečane prisege. 

 

      Predsjednica Vijeća je  konstatirala da  je sada sjednici nazočno 11 vijećnika i da se mogu 

donositi pravovaljane  odluke. 

 

- verifikacija zapisnika 3.  Gradskog vijeća 

 

          Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 3. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

      Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su sa 7 glasova „za“  i 4 „suzdržana“ glasa 

usvojili zapisnik 3.  sjednice Gradskog vijeća održane  16. rujna 2021.godine. 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

         Predsjednica Vijeća Jasna Magaš  predložila je da se dnevni red  nadopuni sa  slijedećim  

točkama dnevnog  reda: 

1. Izmjena i dopuna PROGRAMA održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Paga za 2021.godinu, 

2. Izmjena PROGRAMA javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2021.godinu 
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3. PROGRAM  javnih potreba u obrazovanju Grada Paga za 2022.godinu 

4. PROGRAM javnih potreba u  kulturi za 2022.godinu, 

5.  PROGRAM javnih potreba u sportu za 2022.godinu, 

6. PROGRAM korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Paga za 2022.godinu, 

7. PROGRAM korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene  zgrade 

u prostoru za 202.godinu, 

8. Prijedlog ODLUKE o osnivanju „Poslovne zone Proboj“- 

9. Prijedlog ODLUKE   o imenovanju Organizacijskog odbora za zaštitu „Paškog 

govora“  

     10 . Prijedlog  ODLUKE o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne    

           postrojbe Pag u 2021.g. 

     11.Prijedlog ODLUKE o visini financiranja vatrogasne djelatnosti na području Grada  

           Paga za 2021.godinu  

     12.  Prijedlog ODLUKE o visini financiranja vatrogasne djelatnosti na području Grada  

           Paga  za 2022.godinu  

     13. Prijedlog ODLUKE o dodjeli subvencije trgovačkom društvu Pag turizam d.o.o.  

     14. Prijedlog ODLUKE o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pag turizam d.o.o.   

 

 

         Predsjednica Vijeća Jasna Magaš  pročitala je dnevni red sa predloženim dopunama  te 

isti dala na glasanje. Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici sa 11 glasova 

„za“ (jednoglasno) usvojili slijedeći 

 

                                                    D N E V N I   R E D 

Prijedlozi: 

1.  POLUGODIŠNJI  IZVJEŠTAJ o  izvršenju Proračuna Grada Paga za 2021.godinu, 

2. ODLUKA o načinu pokrića proračunskog manjka u Proračunu Grada Paga iz prethodnog  

        razdoblja, 

3.  I Izmjena i dopuna Proračuna Grada Paga za 2021.godinu, 

4.  Izmjene PROGRAMA građenja komunalne infrastrukture za 2021.godinu, 

5. ODLUKA o utrošku sredstava turističke pristojbe za 2021.godinu, 

6. ODLUKA  o dodjeli donacije Župnom uredu Pag, 

7. PRORAČUN GRADA PAGA za 2022.godinu i projekcije za 2023/2024 godinu 

8. ODLUKA o izvršavanju Proračuna Grada Paga za 2022.godinu, 

9. PROGRAM održavanja komunalne infrastrukture za 2022.godinu, 

10. PROGRAM  građenja komunalne infrastrukture za 2022.godinu, 

11.PROGRAM javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2022.godinu, 

12. ODLUKA o izmjeni o Odluke o komunalnoj naknadi,  

13. ODLUKA o vrijednosti boda za obračun komunalne naknade, 

14.ODLUKA o donošenju VII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Paga, 

15. ODLUKA o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja KOŠLJUN, 

16. ODLUKA o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja ŠIMUNI,                                                          

17. ODLUKA o zabrani  izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone, 

18.ODLUKA o produženju trajanja Strategije razvoja Grada Paga za razdoblje  2016.-2020.g, 

19.ODLUKA o naknadi za korištenje odlagališta otpada Sv. Kuzam, 
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20. PLAN davanja koncesija za razdoblje od 2022-2024.godine, 

21. GODIŠNJI PLAN davanja koncesija za 2022.godinu, 

22. ODLUKA o potpisivanju Ugovora sa Čistoćom Pag doo o prijenosu prava vlasništva  

      komunalne opreme, 

23.ODLUKA o potpisivanju Ugovora br. 2021/002618 o prijenosu prava vlasništva  

     spremnika za odvojeno prikupljanje komunalnog otpada bez naknade, 

24. ODLUKA o  potpisivanju Ugovora sa Čistoćom Pag doo o prijenosu   upravljanja  

      spremnika za odvojeno prikupljanje komunalnog otpada, 

25.  ODLUKA o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu  

       Grada Paga za 2020.godinu, 

26.  IZVJEŠĆE o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom u  

       jedinicama lokalne samouprave na području Zadarske županije za područje Grada Paga, 

27.  ODLUKA  o pristupanju u članstvo u lokalnu akcijsku grupu u ribarstvu  Tri mora, 

28. ANALIZA  stanja sustava civilne zaštite na području Grada Paga za 2021.godinu, 

29. GODIŠNJI PLAN razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Paga 

       s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 

30. ODLUKA o imenovanju članova Vijeća za dodjelu koncesijskog odobrenja, 

31. ODLUKA o raspisivanju JAVNOG POZIVA za predlaganje kandidata za članove  

      Savjeta mladih Grada Paga, 

32. ODLUKA o davanju suglasnosti za ozakonjenje objekata u vlasništvu Ivanke Paro Vidolin,  

      izgrađenog na k.č. 12421 k.o. Pag 

33.Izmjena i dopuna PROGRAMA održavanja komunalne infrastrukture na području Grada  

      Paga za 2021.godinu 

34. Izmjena PROGRAMA javnih potreba u socijalnoj skrbi  za 2021.godinu, 

35. PROGRAM javnih potreba u obrazovanju Grada Paga za 2022.godinu, 

36. PROGRAM  javnih potreba u kulturi za 2022.godinu, 

37. PROGRAM javnih potreba u sportu za 2022.godinu, 

38. PROGRAM korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu  

      Republike Hrvatske na području Grada Paga za 2022.godinu, 

39. PROGRAM korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene  zgrade u  

      prostoru za 2022.godinu, 

40. Prijedlog ODLUKE o osnivanju „Poslovne zone Proboj“ 

41. Prijedlog ODLUKE   o imenovanju Organizacijskog odbora za zaštitu „Paškog govora“  

42. Prijedlog ODLUKE o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne   

      postrojbe Pag u 2021.g. 

43. Prijedlog ODLUKE o visini financiranja vatrogasne djelatnosti na području Grada Paga za  

    2021.godinu , 

44. Prijedlog ODLUKE o visini financiranja vatrogasne djelatnosti na području Grada Paga za  

      2022.godinu, 

45. Prijedlog ODLUKE o dodjeli subvencije trgovačkom društvu Pag turizam d.o.o.  

46. Prijedlog ODLUKE o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pag turizam d.o.o.   

 

  Došla vijećnica Ana Kuković Borgelott te je sjednici nazočno 12 vijećnika. 
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AD - 1.  POLUGODIŠNJI  IZVJEŠTAJ O  IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA  

              2021.GODINU 

 

             Diogen Šuljić –  Ovaj Izvještaj podnesen je u skladu sa  Zakonom o proračunu. Uz 

Izvještaj  dano vam je detaljno obrazloženje te stojim na raspolaganju ukoliko ima dodatnih 

pitanja. 

  Mirjana Tičić- Da li je ovaj Izvještaj podnesen u skladu sa člankom 109. Zakona o 

proračunu i Pravilnikom o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna  

obzirom da je tek sada uvršten u dnevni red Vijeća. 

           Također molim pojašnjenje stavke „nenaplaćena potraživanja“ i „nenaplaćene obveze“ 

na dan 30. lipnja ove godine. 

            Diogen Šuljić – Što se tiče tog dijela svi su rokovi  poštivani. Što se tiče nenaplaćenih 

potraživanja na dan 30. lipnja ove godine Grad Pag je imao 28.626.117,92 kune nenaplaćenih 

potraživanja od čega su nenaplaćene dospjele obveze iznosile  3.410.270,83 kune. 

          Mirjana Tičić-  Mislim da je rok  podnošenja ovog izvješća bio 15. rujna. 

          Diogen Šuljić-  To je rok do kada gradonačelnik mora uputiti ovo izvješće prema 

Gradskom vijeću. 

        Mirjana Tičić  - Molim dami se dostavi popis  nenaplaćenih potraživanja i nenaplaćenih 

računa. 

 

              Obzirom da se više nitko nije javio za riječ  predsjednica Vijeća dala je predloženi 

akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 

3 „suzdržana“ glasa   donijeli                                

                                
                                            POLUGODIŠNJI  IZVJEŠTAJ  

                      O  IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA  2021.GODINU 

 

 

 

 

AD -  2. ODLUKA O NAČINU POKRIĆA PRORAČUNSKOG MANJKA U PRORAČUNU 

              GRADA PAGA IZ PRETHODNOG RAZDOBLJA 

 

               Diogen Šuljić – ovom Odlukom utvrđuje se rezultat poslovanja te način i dinamika 

pokrića manjka prihoda i primitaka nad izvršenim rashodima i izdacima na dan 

31.12.2020.godine.  Za to razdoblje utvrđen je proračunski manjak u iznosu od 24.441.858,95 

kuna te je ovom odlukom  kroz ovu i iduće dvije godine predložen  način njegovog pokrića. 
 

              Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 3 

„suzdržana“ glasa donijeli                                

                                                              
                                                                 ODLUKU  

                 O NAČINU POKRIĆA PRORAČUNSKOG MANJKA U PRORAČUNU 

                                GRADA PAGA IZ PRETHODNOG RAZDOBLJA 
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AD - 3.  I IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2021.GODINU 

 

              Diogen Šuljić – Htio bih  upozoriti na grešku koja se dogodila u  pisanom materijalu 

koji ste dobili te predlažem da prihvatite ispravku i to na način da se  „Raspoloživa sredstva iz 

prethodnih  godina“ planirani iznos od 2.687.500,00   umanjuje na iznos od 2.187.500, a 

shodno tome povećava stavka Račun prihoda i rashoda“ od 38.870.000,00 na iznos od 

39.370.00,00 kuna. 

              Željko Maržić-  Pozdravljam sve prisutne te čestitam novoj vijećnici verifikaciju 

mandata vijećnika. Kolika je realizacija proračuna  na današnji dan? 

              Diogen Šuljić- Pred par dana je bilo cca 28. milijuna kuna. 

              Željko Maržić –  ova izmjena Proračuna je planirana na iznos od 39 milijuna. Tu se 

radi o razlici od cca 10 milijuna kuna.  Da li je realno da ćemo ta sredstva ostvariti u 

slijedećih 10 dana? Smatram da trebamo panirati realnije i sugeriram da se tako ubuduće i 

radi.   

              Diogen Šuljić – Kao što znate neke pozicije  moraju biti planirane u Proračunu 

obzirom na prijavljena i planirana sredstva. 
  

             Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“, 2 

glasa „protiv“ i 1 „suzdržanim“ gasom  donijeli                                

                                 
                                                   I IZMJENE I DOPUNE  

                              PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2021.GODINU 

 

 

 

AD- 4.  IZMJENE PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA  

            2021.GODINU 

 

                Diogen Šuljić –  Gradsko vijeće  Grada Paga na sjednici održanoj 28. Prosinca 2020. 

Godine donijelo je Program građenja komunalne infrastrukture za 2021.godinu. Obzirom da 

predviđena sredstva nisu realizirana, po izmjeni i dopuni proračuna za 2021.godinu potrebno 

je donijeti i predmetnu I izmjenu Programa te se predlaže Gradskom vijeću da usvoji 

navedene izmjene i dopune. 
 

              Obzirom da se nitko nije javio za riječ  predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“, 2 glasa 

„protiv“ i 1 „suzdržanim glasom   donijeli          

                                     
                                          IZMJENE PROGRAMA GRAĐENJA 

                             KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA   2021.GODINU 

 

 

 

 

 

 

 

 



6 

 

 

 

AD -5. ODLUKA O UTROŠKU SREDSTAVA TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2021.GODINU 

 

            Diogen  Šuljić – Zakonom o turističkoj pristojbi određeno je da se 30% od ostvarenih 

sredstava od turističke pristojbe doznačuje općini ili gradu na području na kojem su ostvarena 

te na kojem je osnovana turistička zajednica i koja se koriste za poboljšanje uvjeta boravka 

turista. Isto tako tim Zakonom  određen je način suradnje lokalne turističke zajednice s 

jedinicom lokalne samouprave radi poboljšanja uvjeta boravka turista. Slijedom toga, a 

temeljem predviđenih sredstava u Proračunu Grada Paga, predlaže se  ova Odluka. 

           Toni Herenda-   Zanima me o kojima se manifestacijama radi? 

           Diogen Šuljić –  Radi se o financiranju adventa, festivala čipke, uređenje grada, plaža 

 i dr. 

            Predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova 

konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“, 1 glasom „protiv“ i 2 „suzdržana“ glasom 

donijeli                                                           

     ODLUKU 
             O UTROŠKU SREDSTAVA TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2021.GODINU 

 

 
 

 

AD- 6. ODLUKA  O DODJELI DONACIJE ŽUPNOM UREDU PAG 

 

            Diogen Šuljić-   Župni ured Pag dostavio je zamolbu za donacijom sredstava radi 

pokrivanja troškova vraćanja zvona te sanaciju zvonika na zbornoj crkvi u Pagu te sanaciju na 

crkvi u Starom gradu, a koji radovi iziskuju znatna materijalna sredstva. 

           Temeljem navedenog a sukladno odredbama  Pravilnika o proračunskom 

računovodstvu i računskom planu kojim je utvrđena mogućnost i način dodjele donacija 

neprofitnim organizacijama, predlaže se dodjela navedene donacije. 

             Mirjana Tičić – Da li su ta sredstva Župnom uredu već isplaćena? 

             Diogen Šuljić – Ne. 

 

             Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 12 glasova „za“ 

(jednoglasno)   glasova donijeli                                                                  

     ODLUKU 
                                O DODJELI DONACIJE ŽUPNOM UREDU PAG 

 

 

 

AD- 7. PRORAČUN GRADA PAGA ZA 2022.GODINU I PROJEKCIJE ZA 2023/2024 GODINU 

 

           Jasna Magaš – Dobili smo prijedlog amandmana od strane vijećnika iz redova GO 

SDP-a pa molim vijećnika Tonia Herendu da ih pročita. 

         Toni Herenda –GO SDP-a predlaže slijedeće amandmane: 

I. Povećanje sredstava 

Razdjel:002 Ured Grada- Glava:00201 - Program 1000 Priprema i donošenje akata iz 

djelokruga tijela-Aktivnosti A100002 Sufinanciranje rada  djelatnika i ustanova 

Inicijalna sredstva za početak rada Doma zdravlja Pag za iznos od 150.000,00 kuna 

Smanjenje sredstava 

Razdjel 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo 
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Glava:00501--Program1004Uređenje i gradnja  javno prometnih površina 

Kapitalni projekt  K100011 Postavljanje i uređenje dječjih igrališta 

za iznos od 150.000,00 kuna 

Obrazloženje 

Dom zdravlja Pag temeljem Odluke o osnivanju koju je donijela Županijska skupština 

Zadarske županije (Sl. glasnik Zadarske županije broj 18/09)  a čiju zakonitost je utvrdilo 

Ministarstvo zdravstva i socijalne skrbi Rješenjem od 17. srpnja 2009. godine  upisan je  u 

sudski registar Trgovačkog suda u Zadru, .  

Zadarska županija dužna je voditi brigu o poslovanju svojih ustanova pa tako i o poslovanju 

Doma zdravlja Pag OIB  01097072166 MBS 110023298.  

S obzirom da Zadarska županija do sada nije pokrenula  inicijativu za početak rada Doma 

zdravlja Pag pa ni u ovim novonastalim okolnostima uzrokovanim pandemijom COVID -19 

kada građani Grada Paga radi testiranja na COVID idu u Dom zdravlja susjedne županije 

predlažemo da inicijativu za početak rada Doma zdravlja Pag pokrene Grad Pag. Kako bi se 

pokrenula inicijativa za rad Doma zdravlja Pag potrebna su financijska sredstva  stoga i 

predlažemo naprijed navedeni amandman.  

Temelj zdravstvenog sustava je primarna zdravstvena zaštita. Primarnu zdravstvenu zaštitu na 

otoku Pagu u  dijelu Zadarske županije potrebno je ojačati ulaganjima u rad Doma zdravlja 

Pag radi uspješnijeg preventivnog djelovanja te podizanju kvalitete zdravstvenih usluga.  

Nacionalna strategija razvoja Republike Hrvatske do 2030. godine je dokument kojim se 

određuje  kvaliteta života današnjih i budućih generacija.  

Kako bi današnjim i budućim generacijama na području otoka Paga koji pripada Zadarskoj 

županiji dostupnost medicinskih usluga bila u skladu sa odredbama Nacionalne strategije 

molimo da usvojite predloženi amandman  

Modernizacija zdravstvenih usluga jačanjem primarne zdravstvene zaštite na otocima 

prioriteti su politike na području zdravstva i zdravstvene skrbi  Nacionalne strategije razvoja 

Republike Hrvatske do 2030. 

II. Povećanje sredstava 

Razdjel:004 Upravni odjel za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove 

Glava:00401 -Program 1001 Održavanje objekata i uređenja komunalne infrastrukture 

Aktivnosti A100004Održavanje  i uređenje javnih površina-dekoracija, nabavu zastavica RH  

 za iznos od 15.000,00 kuna 

           Smanjenje sredstava 

Razdjel 004Upravni odjel za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove 

Glava:00401 -Program1001Održavanje objekata i uređenja komunalne infrastrukture 

Aktivnosti A100005Održavanje i uređenje javnih površina – stočarski i protupožarni putevi 

za iznos od 15.000,00 kuna 

Obrazloženje 

Odredbama Zakona o grbu, zastavi i himni RH zabranjeno je javno isticanje dotrajale, 

neuredne, poderane ili na drugi način oštećene zastave RH pa tako i zastavice koje se 

prigodno javno ističu na području grada Paga. 

III. Povećanje sredstava 

Razdjel:004 Upravni odjel za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove 

Glava:00401 -Program 1001  

Aktivnosti A100007 Održavanje čistoće javnih površina-čišćenje i pometanje 

 nabave čistilice za pometanje, najam čistilice za pometanje javnoprometnih površina  u 

rubnim dijelovima grada Paga te ostalim mjestima i naseljima.  

 za iznos od 250.000,00 kuna 
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      Smanjenje sredstava 

Razdjel 004Upravni odjel za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove 

Glava:00401 -Program1001Održavanje objekata i uređenja komunalne infrastrukture 

Aktivnosti A100012 Održavanje nerazvrstanih cesta 

za iznos od 250.000,00 kuna 

Obrazloženje: 

Održavanje javnih površina financira se iz prikupljenih sredstava komunalne naknade  koju u 

proračun Grada uplaćuju svi vlasnici nekretnina kako sa područja  grada Paga, naselja 

Košljuna, Proboja, Bošane, Sv. Marije, Dubrave, Gorice kao i sa područja Mjesnih odbora 

Vlašići, Dinjiška i Šimuni. Održavanje čistoće  javnih  površina, čišćenje i pometanje obavlja 

se isključivo na području povijesne jezgre grada te usko vezane prometnice uz jezgru grada.   

Kako bi se omogućilo čišćenje i održavanje javnih površina i u ostalim dijelovima grada 

potrebno je nabavit, iznajmiti  čistilice za pometanje.  

Održavanje čistoće javnih površina-čišćenje i pometanje ugovorna je obveza Grada Paga 

sukladno odredbama Zakona o komunalnom gospodarstvu. Nabavu čistilice moguće je izvršiti 

uz sufinanciranje sredstava FZOEU koji je u tijeku a objavljen je na stranicama Fonda. 

IV. Povećanje sredstava 

Razdjel 005  Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo 

Glava:00501 -Program1009Zaštita okoliša - Aktivnosti A100001 Odlaganje i zbrinjavanje 

otpadaza iznos od 20.000,00 kuna  na ime izobrazbe građana  

           Smanjenje sredstava na: 

Razdjel 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo 

Glava:00501- Program1009Zaštita okoliša- Aktivnosti A100003 Ugradnja električnih 

punionica za iznos od 20.000,00 kuna 

Obrazloženje: 

Odredbama Zakona o gospodarenju otpadom propisana je obveza JLS o provođenju izobrazbe 

građana - edukacija 

V. Nova stavka 

Razdjel 005  Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo 

Glava:00501 -Program1005 Uređenje i gradnja javnih objekata i prostora grada 

Kapitalni projekt  K100012 Rekonstrukcija i dogradnja Doma zdravlja Pag izrada projektne 

dokumentacije 

za iznos od 200.000,00 kuna 

Smanjenje sredstava na: 

Razdjel 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo 

Glava:00501 -Program1005 Uređenje i gradnja  javnih objekata i prostora grada 

Kapitalni projekt  K100003 Uređenje Kneževog dvora 

za iznos od 100.000,00 kuna 

i 

Kapitalni projekt  K100011 Uređenje sportskog centra i sportskih igrališta  

za iznos od 100.000,00 kuna 

Obrazloženje 

Zgradu postojeće Ambulante u Pagu kako bi mogla biti primjerena za rad obiteljskih 

liječnika, hitne medicinske službe, ginekologa, zubne ordinacije, patronažne službe, pedijatra, 

laboratorija kao i svim pacijentima koji u svim vremenskim prilikama i neprilikama čekaju 

svoj redtreba učiniti primjerenim prostorom na način da se ista dograditi u skladu sa 

prostornim planom koji to omogućava.  
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VI. Nova stavka 

Razdjel 005  Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo 

Glava:00501 -Program1005 Uređenje i gradnja javnih objekata i prostora grada 

Kapitalni projekt  K100014Projekt Muzej grada Paga 

za iznos od 200.000,00 kuna 

            Smanjenje sredstava na: 

Razdjel 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo 

Glava:00501 -Program1005 Uređenje i gradnja  javnih objekata i prostora grada 

Kapitalni projekt  K100013 Uređenje platoa-Prosika 

za iznos od 200.000,00 kuna 

Obrazloženje 

Grad Pag iznimno bogate povijesti, kulture i tradicije, te ujedno i jedno od turističkih središta 

Jadrana zaslužuje imati muzej te valorizirati gore navedeno.  

VII. Nova stavka  

Razdjel:02 -  Glava: 00201 -Program: 1019 

Aktivnost: A1002 – OSNIVANJE JAVNE USTANOVE 

Iznos: 20.000,00 kn 

      Smanjenje sredstava 

Razdjel: 02 

Program: 1003 – NABAVA I ODRŽAVANJE OPRME 

AKTIVNOSTI: A100001 ODRŽAVANJE OPREME I PROGRAMA 

IZNOS: 20.000,00kn 

Obrazloženje:  

Novo formirana javna ustanova objedinit će sve aktivnosti u kulturi (stalne izložbe solarstva, 

čipke, galerije, kino projekcije, glazbe, itd. 

 

         Ante Fabijanić -  Kao predlagatelj akta ne prihvaćam predložene amandmane jer su oni 

već uvršeteni u Proračun grada.  

 

         Jasna Magaš – obzirom da predlagatelj akta nije prihvatio predložene amandmane 

pristupiti ćemo njihovom pojedinačnom izglasavanju. te se pristupilo njihovom pojedinačnom 

izglasavanju. 

 Amandman broj 1. – Nakon prebrojavanja glasova konstatirano je da sa 3 glasa „za“ i  

                                   9 glasova „protiv“ amandman nije usvojen. 

Amandman broj 2. – Nakon prebrojavanja glasova konstatirano je da sa 3 glasa „za“ i  

                                   9 glasova „protiv“ amandman nije usvojen. 

      Izašao vijećnik Branimir Paro Vidolin te je sjednici nazočno 11 vijećnika. 

Amandman broj 3. – Nakon prebrojavanja glasova konstatirano je da sa 3 glasa „za“ i         

                                   8 glasova „protiv“ amandman nije usvojen. 

Amandman broj 4. – Nakon prebrojavanja glasova konstatirano je da sa 3 glasa „za“ i  

                                  8 glasova „protiv“ amandman nije usvojen. 

       Vratio se vijećnik Branimir Paro Vidolin te je sjednici nazočno 12 vijećnika. 

Amandman broj 5. – Nakon prebrojavanja glasova konstatirano je da sa 3 glasa „za“ i 

                                  9 glasova „protiv“ amandman nije usvojen. 

Amandman broj 6. – Nakon prebrojavanja glasova konstatirano je da sa 3 glasa „za“ i 

                                  9 glasova   „protiv“ amandman nije usvojen. 

Amandman broj 7. – Nakon prebrojavanja glasova konstatirano je da sa 3 glasa „za“ i 

                                  9 glasova „protiv“ amandman nije usvojen. 



10 

 

 

            Jasna Magaš- također imamo amandmane  predložene od strane GO HDZ-a te molim 

vijećnika Stipu Žunića da ih pročita. 

 

     Stipe Žunić - AMANDMAN GO HDZ-a  

1.Povećanje sredstava:Aktivnost A100008 Javne potrebe iznad standarda u srednjem školstvu    

FUNKCIJSKA KLASIFIKACIJA 0921 Niže srednjoškolsko obrazovanje -Izvor  1.1. Opći 

prihodi i primici 381 Srednja škola-ukupno       55.000,00 

2.Smanjenje sredstva:Aktivnost A100002 Održavanje i uređenje javnih površina   

FUNKCIJSKA KLASIFIKACIJA 0660 Rashodi vezani za stanovanje i kom.pogodnosti koji 

nisu drugdje svrstani- Izvor  1.1. Opći prihodi i primici 323 Održavanje i uređenje javnih 

površina MO Pag – parking                                                       170.000,00kn 

3.Povećanje sredstava:Kapitalni projekt K 10004 Uređenje luka na području Grada Paga 

FINANCIJSKA KLASIFIKACIJA 0660 Rashodi vezani uz stanovanje i kom. pogodnost  koji 

nisu drugdje svrstani - Izvori 5.1. Pomoći 329  Sufinanciranje uređenje luke  1.300.000,00kn 

 

           Ante Fabijanić – prihvaćam  predložene amandmane HDZ-a . 

           Željko Maržić -  Ovo je prvi Proračun u ovom sazivu pa ću ga podržati .Molio bih 

samo nekoliko pojašnjenja  vezano za uređenje  šetnica i plaža gdje su navedeni određeni 

radovi.  Drugo, vidio sam  predviđen audoor centar Prosika. O čemu se radi? 

           Ante Fabijanić – To je nastavak uređenja šetnice,a što se tiče autdor centra predviđa se  

njegovo uređenje i da Grad Pag bude nositelj tog projekta. 

 

  

          Željko  Maržić – obzirom na predloženi akt  predlažem slijedeći AMANDMAN: 

1.U sklopu kapitalnog projekta „Uređenje šetnica i plaža“  umanjenje iz dijela  „građevinski  

   objekti za 50.000,00 kuna i umanjenje iz dijela „nematerijalna imovina“ za 50.000,00 kuna  

    te otvaranje zasebne stavke za uređenje obalnog pojasa Bašaca  sa 100.000,00 kuna. 

    Ovo predlažem jer je već godina izrađen projekt uređenja obalnog pojasa Bašaca te  

predlažem da se krene sa njegovim uređenjem. 

    

          Ante Fabijanić – ne prihvaćam predloženi amandman vijećnika Željka Maržića iz 

razloga  što nije moguće krenuti sa uređenjem tog  obalnog pojasa obzirom da se tamo vrše 

arheološka iskapanja i stavljen je moratorij na bilo kakve radove  i dok se to ne završi nije 

moguće krenuti u to uređenje. Moguće je da se to bude radilo više godina. Molio sam 

konzervatore  da se to obavi ako je moguće  kroz godinu dana. 

 

        Jasna Magaš – obzirom da predlagač nije prihvatio amandman Željka Maržića isti dajem 

na glasanje. Nakon prebrojavanja glasova konstatiram  da sa 3 glasa“za“ i 9  glasova „protiv“ 

nije usvojen predloženi amandman. 

  

         Mirjana Tičić – Molim gradonačelnika da nam da pojašnjenje  vezano uz Dom zdravlja, 

muzej te dom umirovljenika. 

         Ante Fabijanić- Što se tiče doma zdravlja nije u redu da Grad Pag financira nešto što 

nije njegovo.  Tražimo novu lokaciju te od Zadarske županije da izgradi novi Dom zdravlja. 

Što se tiče muzeja nije ga moguće napraviti iz razloga što je on  planiran u prostore  

magazina. To ćemo nominirati kakao bismo  za njegovo uređenje dobili europska sredstva. 

Očekujemo da bi se to moglo dogoditi za 1-2 godine. Imamo zbrinjavanje otpada i u tom 

smislu se vrše i potrebne edukacije. Što se tiče čistilice  Čistoća to ne treba jer to ima tvrtka 

PAG II koja čisti i održava ceste. Električna  punionica očekujemo raspisivanje natječaja. 
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         Mirjana Tičić – Nisam zadovoljna sa odgovorom vezano za  dom zdravlja. Odnosno 

ambulanta koju imamo  ne odgovara uvjetima niti za pacijente niti za djelatnike. Na toj 

lokaciji je planskim dokumentima predviđen dom zdravlja te tražiti novu lokaciju za njega    

nikada ga nećemo dobiti. Što se tiče edukacije  građana to je zakonska obveza i za to sredstva 

moraju biti planirana u proračunu. Što je sa domom umirovljenika, palačom Matasović,  dom 

kulture,  suhozid čipke te kućom vjetrova. Svi ti projekti koji su planirani u 2022.g. do sada 

ništa nije napravljeno. 

         Ante Fabijanić – Što se tiče  suhozida čipke i kuće vjetrova radi se projektna 

dokumentacija. Dom umirovljenika postoji opcija da će se ići  u javni natječaj i da to bude u 

privatnom aranžmanu.  

         Mirjana Tičić –Što je sa zgradom gdje su bili uredi katastra? 

         Ante Fabijanić – Ti prostori  se najprije moraju urediti kao i krovište ,a biti će  

namijenjeni za razne gradske udruge ili gradske tvrtke. 

        Mirjana Tičić – Koliko očekujete da će biti izvršenje proračuna u 2022.godini? 

        Ante Fabijanić – Imamo najbolje izvršenje proračuna i to sada u teškim uvjetima. 

Očekujemo i bilje ostvarenje zahvaljujući  meni kao gradonačelniku te svim  pročelnicima. 

       Mirjana Tičić – očekivala sam  veće obrazloženje jer  ja kao vijećnica ne mogu znati 

koliko vi. 

 

       Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća je  predloženi akt dala na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala   da su vijećnici s 11 glasova „za“ i 1 

glasom „protiv“  donijeli                                                                                             
                                                             PRORAČUN  

               GRADA PAGA ZA 2022.GODINU I PROJEKCIJE ZA 2023/2024 GODINU 

 

 

 

 

AD- 8. ODLUKA O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2022.GODINU 

 

           Diogen Šuljić – Vezano  za donošenje  Proračuna  zakonska obveza  je i donošenje  

odluke o njegovom izvršenju. 

           Toni Herenda-   obzirom na obim materijala molio bih da nam se ubuduće daju jasnija 

obrazloženja. 
 

                Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi 

akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 10 glasova „za“ 

i 2 „suzdržana“  glasa donijeli                                                                                       

     ODLUKU 
                  O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2022.GODINU 

 

 

 

 

AD-9. PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022.GODINU 

 

                 Diogen Šuljić – Temeljem Zakona o komunalnom gospodarstvu predstavničko tijelo 

jedinice lokalne samouprave za svaku kalendarsku godinu u skladu s planiranim sredstvima 

donosi Program održavanja komunalne infrastrukture za komunalne djelatnosti koje su  
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opisane u ovoj Odluci. Program održavanja komunalne infrastrukture donosi se u skladu s 

predviđenim i raspoloživim sredstvima i izvorima financiranja,a njime se određuje opis i 

opseg poslova održavanja komunalne infrastrukture s procjenom pojedinih troškova po 

djelatnostima. 
 

                  Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 10 glasova „za“   i 2 

„suzdržana“ glasa donijeli                                                             

     PROGRAM 
               ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022.GODINU 

 

 

 

 

AD- 10. PROGRAM  GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022.GODINU 

 

           Diogen Šuljić -  Zakon o komunalnom gospodarstvu propisuje da Program građenja 

komunalne infrastrukture donosi predstavničko tijelo za kalendarsku godinu istodobno s 

donošenjem proračuna jedinice lokalne samouprave. 
 

                  Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 10 glasova „za“   i 2 

„suzdržana“ glasa donijeli                                                             

     PROGRAM 
                  GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022.GODINU 

 

 

 

AD- 11.PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI ZA 2022.GODINU 

  

              Diogen Šuljić -  Programom javnih potreba u socijalnoj skrbi  utvrđuju se oblici 

pomoći i iznos financijskih sredstava potrebnih za poboljšanje socijalnog statusa građana na 

području Grada Paga  u skladu s  osiguranim  sredstvima  u Proračunu za 2022. godinu. 

                               

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“   i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli                                                             

                    PROGRAM 
                   JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI ZA 2022.GODINU 

 
 

 

AD- 12. ODLUKA O IZMJENI O ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 

            Ana šupraha - Trenutno je na snazi Odluka o komunalnoj naknadi. U narednom 

razdoblju planira se povećanje obima poslova  održavanja i gradnje komunalne infrastrukture 

(nerazvrstanih cesta, javnih prometnih površina na kojima nije dopušten promet motornih 

vozila, javnih parkirališta, javnih zelenih površina, građevina i uređaja javne namjene, javne  
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rasvjete i groblja), koji se financiraju iz sredstava komunalne naknade, a također je već neko 

vrijeme prisutan trend povećanja cijena građevinskog materijala, radova i energenata. Na 

troškove održavanja komunalne infrastrukture osobito će se reflektirati aktualno povećanje 

cijene goriva i najavljeno povećanje cijene električne energije početkom 2022. godine.  

 Slijedom navedenog, a uvažavajući načela učinkovitosti, kakvoće i kontinuiteta u 

obavljanju komunalnih djelatnosti te načela zaštite korisnika i prostora, predlaže se izmjena 

članaka 11. i 12. Odluke o komunalnoj naknadi. 

 Nadalje, obveznik komunalne naknade koji u zakonskom roku od 15 dana od dana 

nastanka obveze plaćanja komunalne naknade, promjene obveznika ili promjene obračunske 

površine ili namjene nekretnine, ne prijavi nastanak ili promjenu svoje obveze, dužan je platiti 

komunalnu naknadu od dana nastanka obveze. Ovom Odlukom predlaže se utvrditi dospijeće 

plaćanja ukoliko se rješenje o komunalnoj naknadi donosi temeljem  Zakona o komunalnoj 

naknadi, tako da iznos komunalne naknade utvrđen od dana nastanka obveze do dana 

donošenja rješenja, dospijeva na naplatu u roku od 15 dana, računajući od dana kada je 

obvezniku dostavljeno rješenje. Slijedom navedenog predlaže se donošenje ove Odluke. 

          Željko Maržić -  Koliko iznosi predviđeno povećanje? 

          Ante Fabijanić – oko 30%. Nažalost morali smo ići na to povećanje obzirom da su se i 

svi troškovi povećali. 
 

           Predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova 

konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“ i 1 glasom „protiv“   donijeli                                

                                 

     ODLUKU 
                           O IZMJENI O ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 

 

AD-13. ODLUKA O VRIJEDNOSTI BODA ZA OBRAČUN KOMUNALNE NAKNADE 

 

           Ana Šupraha - Zakonom o komunalnom gospodarstvu propisano je da predstavničko 

tijelo jedinice lokalne samouprave do kraja studenoga tekuće godine donosi odluku kojom 

određuje vrijednost boda komunalne naknade (B) koja se primjenjuje od 1. siječnja iduće 

godine. Vrijednost boda komunalne naknade (B) određuje se u kunama po četvornome metru 

(m²) korisne površine stambenog prostora u prvoj zoni jedinice lokalne samouprave. Polazište 

za određivanje vrijednost boda komunalne naknade (B) je procjena troškova održavanja 

komunalne infrastrukture iz programa održavanja komunalne infrastrukture uz uzimanje u 

obzir i drugih predvidivih i raspoloživih izvora financiranja održavanja komunalne 

infrastrukture. U narednom razdoblju planira se povećanje obima poslova  održavanja i 

gradnje komunalne infrastrukture (nerazvrstanih cesta, javnih prometnih površina na kojima 

nije dopušten promet motornih vozila, javnih parkirališta, javnih zelenih površina, građevina i 

uređaja javne namjene, javne rasvjete i groblja), koji se financiraju iz sredstava komunalne 

naknade, a također je već neko vrijeme prisutan trend povećanja cijena građevinskog 

materijala, radova i energenata. Na troškove održavanja komunalne infrastructure osobito će 

se reflektirati aktualno povećanje cijene goriva i najavljeno povećanje cijene električne 

energije početkom 2022. godine. 

 Slijedom navedenog, a uvažavajući načela učinkovitosti, kakvoće i kontinuiteta u 

obavljanju komunalnih djelatnosti te načela zaštite korisnika i prostora, predlaže se donošenje 

ove Odluke. Odluka će se početi primjenjivati tek od siječnja 2023.godine. 
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                  Predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na usvajanje te nakon prebrojavanja 

glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom   donijeli                                

                                                 

     ODLUKU 
                O VRIJEDNOSTI BODA ZA OBRAČUN KOMUNALNE NAKNADE 

 

 

 

AD- 14. ODLUKA O DONOŠENJU VII. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA  

              UREĐENJA GRADA PAGA 

 

            Marija Radoslović -  U obrazloženju Odluke vam je  dano obrazloženje cjelokupne 

procedure izrade ovih VII izmjena i dopuna PPU Grada Paga a sva druga obrazloženja dati će 

stručni izrađivači plana sa kojima ćemo se  spojiti putem video veze. 

           Zatim su stručni izrađivači tvrtke Urbanistica d.o.o. gosp. Ana Putar dipl.ing.arh. i 

Nikola Adrović mg,ing aedif  putem video veze dali detaljno obrazloženje izmjene Plana. 

          Željko Maržić -  U  planu namjena površina u mjerilu 1:25000  tj. u grafičkom dijelu 

nisam vidio oznaku za poljoprivredna zemljišta, pašnjake i šumske površine dok u  

tekstualnom dijelu ovih izmjena i dopuna Plana za to postoje  oznake. Da li je to moguće sada 

ispraviti ili će se ostaviti za neke buduće izmjene ovog plana.  

          Ana Putar – Hvala na upozorenju. Ispraviti ćemo predloženo. 
 

         Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je  predloženi akt 

na  usvajanje te  nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 12 glasova 

„jednoglasno“ donijeli                                          

      ODLUKU 
                      O DONOŠENJU VII. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA  

                                                  UREĐENJA GRADA PAGA 

 

 

 

AD- 15. ODLUKA O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA DIJELA 

               NASELJA KOŠLJUN 

 

            Marija Radoslović -  U obrazloženju Odluke vam je  dano obrazloženje cjelokupne 

procedure izrade ovog Plana a sva druga obrazloženja dati će stručni izrađivači plana sa 

putem video veze. 

           Zatim su stručni izrađivači tvrtke Urbanistica d.o.o. gosp. Ana Putar dipl.ing.arh. i 

Nikola Adrović mg,ing aedif  putem video veze dali detaljno obrazloženje izmjene Plana. 

          Željko Maržić -   Dobro je što su u  Planu predviđene prometnice kao i  luka. Ono što 

nije dobro je to da u toj zoni osim prometnica i stanovanja nisu predviđeni  drugi. Nema 

planiranih  javnih površina tj. zelene površine, parkovne i sl. Smatram da također treba 

planirati i takve zone. 

    

                  Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi 

akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

i 1 „suzdržanim“ glasom   donijeli                                

     ODLUKU 
                      O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA DIJELA 

                                                       NASELJA KOŠLJUN 
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AD - 16. ODLUKA O IZRADI I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA  

              UREĐENJA NASELJA ŠIMUNI 

 

            Marija Radoslović -  Plan se izrađuje u skladu s odredbama Zakona o prostornom 

uređenju i Pravilnika o sadržaju, mjerilima kartografskih prikaza, obveznim prostornim 

pokazateljima i standardu elaborata prostornih planova u dijelu kojim se propisuju pravna 

pravila koja se odnose na sadržaj, mjerila kartografskih prikaza, obvezne prostorne 

pokazatelje i standard elaborata prostornih planova. 

     Nositelj izrade Plana je Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo Grada Paga. 

     Izradi ovih I. Izmjena i dopuna UPU naselja Šimuni pristupa se radi redefiniranja uvjeta za 

odvodnju otpadnih voda na način da se omogući izdavanje akata kojima se odobrava građenje 

unutar izgrađenih i neizgrađenih dijelova naselja. 

     Temeljem predviđenih izmjena korigirat će se elaborat Plana samo u tekstualnom dijelu - 

Odredbama za provođenje te u Obrazloženju plana.  

     Slijedom gore navedenog predlaže se Gradskom vijeću Grada Paga donošenje Odluke o 

izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Šimuni. 
 

      Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                        

     ODLUKU 
                      O IZRADI I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA  

                                          UREĐENJA NASELJA ŠIMUNI 

 

 

 

AD - 17. ODLUKA O ZABRANI  IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

               TURISTIČKE SEZONE 

 

            Ana Šupraha – Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom 

turističke sezone na području Grada Paga  temelji se na odredbama Zakona  o gradnji , koji 

propisuje da predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave po prethodno pribavljenom 

mišljenju  turističke zajednice grada može odlukom za određene vrste građevina, na 

određenim područjima, odrediti razdoblje iduće kalendarske godine i vrijeme u kojem se 

mogu izvoditi zemljani radovi i radovi na izgradnji konstrukcije građevine.  Isto tako 

propisana je da se izvođenje građevinskih radova  ne odnosi na građevine, odnosno radove za 

čije je građenje odnosno izvođenje utvrđen interes RH, te uklanjanje građevina na temelju 

rušenja građevinske inspekcije ili odluke drugog tijela  državne vlasti.  

         Turistička zajednica Grada Paga očitovala sa da je suglasna sa ovakvim prijedlogom 

odluke. 
 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                              

     ODLUKU 
                 O ZABRANI  IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

                                                  TURISTIČKE SEZONE 

 

 

 

 

 



16 

 

 

AD - 18. ODLUKA O PRODUŽENJU TRAJANJA STRATEGIJE RAZVOJA GRADA  

              PAGA ZA RAZDOBLJE  2016.-2020.GODINU 

 

        Marija Radoslović -  Gradsko vijeće Grada Paga dana 22. rujna 2016.godine donijelo je 

Odluku o usvajanju Strategije razvoja Grada Paga za razdoblje 2016-2020.godine.  dana 1. 

siječnja 2020.godine su stupile su na snagu odredbe  Zakona o sustavu strateškog planiranja i 

upravljanja razvojem RH koje se odnose na izradu akata strateškog planiranja po novoj 

metodologiji.  U skladu s odredbama tog Zakona izvršna tijela jedinica lokalne i područne  

(regionalne)  samouprave  duže su izraditi i donijeti provedbeni plan JLP®S za mandatno 

razdoblje.  Provedbeni programi JLP®S zamjenjuju dosadašnje planove razvojnih programa, 

a samoupravne jedinice ih izrađuju za  potrebe provedbe ciljeva iz hijerarhijskih nadređenih 

(srednjoročnih) akata strateškog planiranja te za osiguravanje poveznice s financijskim 

planom, odnosno proračunom JLP®S. Slijedom toga predlaže se donošenje ove Odluke. 
 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                                                             

     ODLUKU 
                 O PRODUŽENJU TRAJANJA STRATEGIJE RAZVOJA GRADA  

                             PAGA ZA RAZDOBLJE  2016.-2020.GODINU 

 

 

AD- 19.ODLUKA O NAKNADI ZA KORIŠTENJE ODLAGALIŠTA OTPADA SV. KUZAM 

 

               Sanja Bukša Kustić -Zakonom o gospodarenju otpadom, između ostalog, propisano 

je da jedinica na čijem području se nalazi odlagalište otpada ima pravo na naknadu za 

korištenje odlagališta. Naknadu plaćaju jedinice koje koriste to odlagalište. 

Istim člankom (103) utvrđeno je da naknada za tonu odloženog otpada iznosi do 20% iznosa 

cijene odlaganja jedne tone miješanog komunalnog otpada određene cjenikom osobe koja 

upravlja odlagalištem, koja ne uključuje porez na dodanu vrijednost. Način plaćanja naknade 

uređuje se ugovorom. Obzirom na navedeno predlaže se donošenje Odluke. 

       Mirjana Tičić – Od kada će se  ova Odluka početi primjenjivati. Koliki su očekivani 

prihodi i u što će se ta sredstva utrošiti? 

       Sanja Bukša Kustić – Odluka stupa na snagu po donošenju Iznos je 060 lipa po kilogramu 

miješanog komunalnog otpada. Radi se  o prihodu Proračuna Grada Paga.  

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                                                              

     ODLUKU 
                 O NAKNADI ZA KORIŠTENJE ODLAGALIŠTA OTPADA SV. KUZAM 
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AD- 20. PLAN DAVANJA KONCESIJA ZA RAZDOBLJE OD 2022-2024.GODINE 

 

          Marija Radoslović – Pravna osnova za izradu i donošenje trogodišnjeg plana davanja 

koncesija  na području Grada Paga za razdoblje 2022-2024.g. sadržana je u Zakonu o 

koncesijama. Sukladno tim zakonskim odredbama davatelj koncesije dužan je izraditi godišnji 

plan davanja koncesija iz svoje nadležnosti za kalendarsku godinu. Godišnji plan davanja 

koncesija mora biti u skladu sa srednjoročnim(trogodišnjim) planom davanja koncesija. 

Sadržaj trogodišnjeg plana davanja koncesija  propisan je čl. 78.  Zakona o koncesijama. 

Postupak davanja koncesija također je utvrđen spomenutim Zakonom te posebnim zakonskim 

odlukama kojima je uređeno područja, odnosno djelatnost za koju se dodjeljuje koncesija. U 

ovom slučaju radi se o obavljanju dimnjačarskih poslova. Slijedom navedenog  predlaže se  

donošenje  predmetnog Plana. 

 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                                                             
                                                                      PLAN  

                DAVANJA KONCESIJA ZA RAZDOBLJE OD 2022-2024.GODINE 

 

 

 

AD- 21. GODIŠNJI  PLAN DAVANJA KONCESIJA ZA  2022.GODINU 

 

         Marija Radoslović -Pravna osnova za izradu i donošenje godišnjeg plana davanja 

koncesija  na području Grada Paga za 2022.godinu sadržana je u Zakonu o koncesijama. 

Sukladno tim zakonskim odredbama davatelj koncesije dužan je izraditi godišnji plan davanja 

koncesija. Godišnji plan davanja koncesija mora biti u skladu sa srednjoročnim (trogodišnjim) 

planom davanja koncesija. Sadržaj godišnjeg plana davanja koncesija  propisan je čl. 78.  

Zakona o koncesijama. Postupak davanja koncesija također je utvrđen spomenutim Zakonom 

te posebnim zakonskim odlukama kojima je uređeno područja, odnosno djelatnost za koju se 

dodjeljuje koncesija. U ovom slučaju radi se o obavljanju dimnjačarskih poslova. 

       Slijedom navedenog  predlaže se  donošenje  predmetnog Plana. 

       Mirjana Tičić- Tko utvrđuje cijenu davanja  ove usluge? 

       Marija Radoslović -  piše u Godišnjem planu. 

       Mirjana Tičić -  Temeljem  Zakonu o komunalnom gospodarstvu netko drugi bi trebao 

donijeti tu odluku. 

 
        Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                                                                                              
                                                        GODIŠNJI  PLAN  

                                   DAVANJA KONCESIJA ZA 2022. GODINU 
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AD-  22. ODLUKA O POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG DOO 

              O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA KOMUNALNE OPREME 

 

            Marija Radoslović – Grad Pag je na Javni poziv Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost za neposredno sufinanciranje nabave komunalne opreme za gospodarenje 

otpadom na otocima nabavio komunalnu opremu u vrijednosti od  242.500,00 kuna s PDV-

om. Radi se o  Rolo kontejneru cca 18m3, dva preskontejnera tip MPC-5 i jedna balirka  

Bramidan tip B20. Nabavljena oprema sufinancirana  je 60% od Fonda,a Grad sufinancira 

40%  odnosno 145.500,00 kuna. Obzirom da cjelokupna vrijednost imovine koja se predaje 

 

 trgovačkom društvu Čistoća Pag d.o.o. premašuje iznos od 0,5% iznosa prihoda  bez 

primitaka ostvarenih u prethodnoj godini o tome odlučuje predstavničko tijelo jedinice 

lokalne samouprave. Slijedom toga predlaže se donošenje ove Odluke. 

 

            Obzirom da s nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                                                                                                                 

     ODLUKU 
                      O POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG DOO 

                    O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA KOMUNALNE OPREME 

 

 

 
AD- 23. ODLUKA O POTPISIVANJU UGOVORA BR. 2021/002618 O PRIJENOSU PRAVA  

              VLASNIŠTVA  SPREMNIKA ZA ODVOJENO PRIKUPLJANJE KOMUNALNOG  

               OTPADA BEZ NAKNADE 

 

            Marija Radoslović –  Grad Pag je u sklopu projekta Nabava spremnika za odvojeno 

prikupljanje komunalnog otpada sa Fondom  za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost  

sklopio Ugovor  kao i dodatak Ugovora kojim su regulirali međusobne odnose vezano za 

nabavu  spremnika za odvojeno prikupljanje otpada i njihovo preuzimanje od strane Grada 

Paga. U sklopu tog projekta Grad Pag je nabavio 1500 spremnika za biootpad od 80 litara i 

500 spremnika od 120 litara ukupne vrijednosti 502.500,00 kuna s PDV-om 

Obzirom da cjelokupna vrijednost imovine koja se preuzima  predmetnim Ugovorom 

premašuje iznos  sukladno članku 48.st.2. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

samoupravi  dužno se postupiti  u skladu sa člankom 48. St.3 . Zakona  koji kaže  da o 

stjecanju  i određivanju nekretnina i pokretnina te drugom raspolaganju imovinom 

pojedinačne vrijednosti većom od  0,5% iznosa prihoda  bez primitaka ostvarenih u 

prethodnoj godini o tome odlučuje predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave. Slijedom 

toga predlaže se donošenje ove Odluke. 
 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                                                                                                                             

     ODLUKU 
                O POTPISIVANJU UGOVORA BR. 2021/002618 O PRIJENOSU PRAVA  

              VLASNIŠTVA  SPREMNIKA ZA ODVOJENO PRIKUPLJANJE KOMUNALNOG  

                                              OTPADA BEZ NAKNADE 
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AD-  24. ODLUKA O  POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG DOO O PRIJENOSU    

               UPRAVLJANJA  SPREMNIKA ZA ODVOJENO PRIKUPLJANJE KOMUNALNOG 

                OTPADA 

 

            Marija Radoslović –  Utvrđuje se da je Grad Pag  u sklopu projekta Nabava spremnika 

za odvojeno prikupljanje komunalnog otpada nabavio 1500 spremnika za biootpad od 80 

litara i 500 spremnika od 120 litara ukupne vrijednosti 502.500,00 kuna s PDV-om 

Obzirom da cjelokupna vrijednost imovine koja se  predaje trgovačkom društvu Čistoća Pag 

d.o.o.   premašuje iznos  sukladno članku 48.st.2. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

 samoupravi  dužno se postupiti  u skladu sa člankom 48. St.3 . Zakona  koji kaže  da o 

stjecanju i određivanju nekretnina i pokretnina te drugom raspolaganju imovinom pojedinačne 

vrijednosti većom od  0,5% iznosa prihoda  bez primitaka ostvarenih u prethodnoj godini o 

tome odlučuje predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave. Slijedom toga predlaže se 

donošenje ove Odluke. 

 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te prebrojavanjem glasova konstatirala  da su vijećnici s 12 glasova (jednoglasno) 

donijeli                                                                                                                                                       

     ODLUKU 
               O  POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG DOO O PRIJENOSU    

                  UPRAVLJANJA  SPREMNIKA ZA ODVOJENO PRIKUPLJANJE  

                                                  KOMUNALNOG OTPADA 

 

 

 

A-  25.  ODLUKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O PROVEDBI PLANA UPRAVLJANJA  

               IMOVINOM U VLASNIŠTVU  GRADA PAGA ZA 2020.GODINU 

 

          Ana Šupraha -Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom za 2020. godinu 

predstavlja dokument u kojem se opisuje realizacija elemenata strateškog planiranja 

postavljenih u Strategiji upravljanja imovinom Grada Paga za razdoblje od 2019. do 2025. 

godine i Planu upravljanja imovinom za 2020 godinu. 

       Predloženom  Odlukom usvaja se Izvješće o provedbi Godišnjeg plana upravljanja 

imovinom za 2020. godinu. kojeg sukladno Zakonu o upravljanju državnom imovinom 

Gradonačelnik Grada Paga jednom godišnje podnosi Gradskom vijeću. 

           Mirjana Tičić – Na str. 9. su  navedena trgovačka društva  u vlasništvu Grada. Što se 

tiče Čistoće d.o.o. tu se navodi temeljni kapital od 20.000,00 kuna što nije točno 

           Ana Šupraha  - Izvješće je  rađeno na temelju pribavljenih podataka koje je prikupio  

stručni izrađivač. Ukoliko je došlo do neke greške može se ispraviti. 

           Mirjana Tičić –  U međuvremenu je Čistoća Pag povećala temeljni kapital  čime se 

povećala imovina Grada što se vidi kroz Proračun.  Znači Grad Pag s jedne strane prizna to 

povećanje kapitala, a s druge strane tu se navodi kapital u iznosu od 20.000,00 kuna.  Nadalje 

stoji da je tu 100%  vlasništvo  Čistoće, a znate da je priznato vlasništvo u iznosu od 17%  

tvrtci PAGII. 

       Ana Šupraha – To nije provedeno kroz dokumentaciju. Kad se to provede onda će se tako 

i prikazat. 

         Mirjana Tičić – Nadalje iz ovog se vidi da je osnivač Čistoće Pag Grad Pag s  temeljnim 

kapitalom od 20.000,00 kuna. Zanima me kako je  Općina Kolan postala suvlasnik 17% 

kapitala kad znamo da se Općina Kolan izdvojila 2003. godine,a Čistoća Pag je osnovana 

2014.godine temeljnim kapitalom Grada Paga. Čistoća Pag je dobila 30% udjela u 
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Komunalnom društvu što znači da je Općina Kolan mogla biti 17% udjela društva koje je tada 

bilo osnovano te 2003.godine, a u udio Čistoće je Općina mogla ući sa 17% od tih 30%. 

           Ante Fabijanić-  Ne to nije točno.  Državna revizije je to vrlo  jasno to obrazložila. 

Općine Kolan je dobila nešto više od 16%,a ne 17%. Ono što je tada krivo napravljeno je to 

da se Čistoću Pag trebalo osnovati na način ne da je preuzela imovinu Komunalnog društva  

Pag već da ju je otkupila i tada Općina Kolan ne bi ušla u vlasničku strukturu Čistoće. To je  

greška  odvjetnika koji su  tada radili na osnivanju  Čistoće Pag.  

       Mirjana Tičić – Molila bih da mi se dostavi očitovanje vezano za udio Općine Kolan u 

tvrtci PAG II i tvrtci Čistoća Pag. d.o.o. 

    Ante Fabijanić -  Završetak i podjela komunalne imovine još nije dovršena jer tu postoji i 

komunalna imovina u Gajcu za koju tužimo Komunalno društvo Kolan. Naime Komunalno 

društvo Kolan je preuzelo  komunalnu imovinu  u Kolanu i Mandrama a ne  i u Gajcu. Mi 

tražimo da preuzmu i tu imovinu. Kada se to pitanje oko Gajca  razriješi onda će se razriješiti 

i podjela između Paga i Kolan. Što se to prije riješi biti će bolje za svih. Želim  kompletno 

rješenje, a ne polovična i na taj način ćemo imati i bolje susjedske odnose. 
 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“, 1 

glasom „protiv“ i 2 „suzdržana“  glasa donijeli                                

                                 

     ODLUKU 
                    O USVAJANJU IZVJEŠĆA O PROVEDBI PLANA UPRAVLJANJA  

                      IMOVINOM U VLASNIŠTVU  GRADA PAGA ZA 2020.GODINU 

 

 

 

AD- 26.  IZVJEŠĆE O OBAVLJENOJ REVIZIJI UČINKOVITOSTI  UPRAVLJANJA  

                KOMUNALNOM INFRASTRUKTUROM U   JEDINICAMA LOKALNE   

               SAMOUPRAVE NA PODRUČJU ZADARSKE ŽUPANIJE ZA PODRUČJE GRADA  

                PAGA 

 

             Ana Šupraha -Temeljem  Zakona  o Državnom uredu za reviziju obavljena je revizija 

učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom u jedinicama lokalne samouprave na 

području Zadarske županije pa tako i za Grad Pag. Postupci revizije provedeni su 8. srpnja 

2020. do 25. listopada 2021.godine. Revizijom je obuhvaćena provedba aktivnosti iz 

nadležnosti jedinica lokalne samouprave u vezi s vođenjem evidencija o komunalnoj 

infrastrukturi, normativnim uređenjem upravljanja komunalnom infrastrukturom, upravljanje 

komunalnom  infrastrukturom te obavljanje nadzora nad upravljanjem komunalnom 

infrastrukturom u 2019. i 2020. godini. Temeljem izvršene revizije dani su podaci o 

evidentiranim građevinama i uređajima  komunalne infrastrukture u Gradu Pagu po vrstama i 

prema vlasništvu nad komunalnom infrastrukturom prema podacima  iz evidencije komunalne 

infrastrukture Grada u vrijeme obavljanja revizije. Nalaz revizije za Grad Pag  prikazan u 

tablici  broj 22 predmetnog  Izvještaja. 
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         Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 10 glasova „za“ i 2 

„suzdržana“ glasa donijeli               

 

                                                      ZAKLJUČAK                  

                                 

              Gradsko vijeće Grada Paga prima na znanje IZVJEŠĆE  o  obavljenoj reviziji 

učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom u jedinicama lokalne samouprave na 

području Zadarske županije  KLASA: 041-01/20-10/19, URBROJ: 613-15-21-175, od 

25.10.2021., u dijelu u kojem  se isto odnosi na Grad Pag. 

 
 

 

 

AD -  27. ODLUKA  O PRISTUPANJU U ČLANSTVO U LOKALNU AKCIJSKU GRUPU U  

               RIBARSTVU  TRI MORA 

 

                Marija Radoslović – lokalna akcijska grupa  u ribarstvu „TRI mora“ ( LGUR Tri 

mora)  nalazi se u zadarskoj županiji čije  administrativno područje obuhvaća administrativna 

područja sedam jedinica lokalne samouprave i to: Grad Obrovac te Općine Jasenice, 

Novigrad, Posedarje, Poličnik, Ražanac i Starigrad. Pridruženjem u LAGUR Tri mora Gradu 

Pagu omogućiti će se korištenje EU sredstava pripadnicima ribarstvenog područja. 

Gradonačelnik je uputio pismo namjere za pristupanje LAGUR-u Tri mora što je od stane 

LAGUR-a podržano. Stoga se predlaže Gradskom vijeću donošenje ove Odluke. 
 

                  Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 12 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                       

        ODLUKU 
                    O PRISTUPANJU U ČLANSTVO U LOKALNU AKCIJSKU GRUPU U  

                                                       RIBARSTVU  TRI MORA 

 

 
 

AD- 28. ANALIZA  STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA PAGA 

              ZA 2021.GODINU 

 

               Sanja Bukša Kustić –  Sukladno Pravilniku o nositeljima, sadržaju i postupcima 

izrade planskih dokumenata u civilnoj zaštiti te načinu informiranja javnosti u postupku 

njihovog donošenja, godišnjim analizama stanja sustava civilne zaštite prati se napredak 

implementacije ciljeva iz Smjernica, utvrđuje novo stanje, redefiniraju prioriteti, ocjenjuje 

doprinos nositelja i sudionika u provođenju mjera i aktivnosti iz plana razvoja sustava civilne 

zaštite, analizira financiranje sustava civilne zaštite i realizacija svih drugih aktivnosti od 

značaja za provođenje revizije planova razvoja sustava civilne zaštite. 

        Godišnju analizu stanja sustava civilne zaštite prema članku 17. stavku 1. Zakona o 

sustavu civilne zaštite  donosi Gradsko vijeće na prijedlog Gradonačelnika.  
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                  Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 12 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                          
                            ANALIZU STANJA  

         SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA PAGA  ZA 2021.GODINU 

 
 

 

 AD- 29. GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA 

              PAGA S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

           Sanja Bukša Kustić- Plan razvoja sustava civilne zaštite predstavlja dokument za 

implementaciju ciljeva iz Smjernica koji se u njih prenose kako bi se konkretizirale mjere i 

aktivnosti te utvrdila dinamika njihovog ostvarivanja. Planom razvoja sustava civilne zaštite 

utvrđuju se nositelji, suradnici, rokovi za realizaciju ciljeva u narednoj godini te projekcija s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, odnosno do zaključenja ciklusa/razdoblja za 

koje se Smjernice usvajaju. U skladu sa Smjernicama i Analizom stanja sustava civilne zaštite 

na području Grada Paga u 2021. godini, utvrđuje se Godišnji plan aktivnosti za 2022. godinu 

koje donosi Gradsko vijeće. 

            Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 12 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                                      
                                                         GODIŠNJI PLAN 

                  RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA 

          PAGA S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 

 

 
AD- 30. ODLUKA O IMENOVANJU ČLANOVA VIJEĆA ZA DODJELU KONCESIJSKOG  

              ODOBRENJA 

 

                Sanja Bukša Kustić – Došlo je do promjene člana   predstavnika Lučke kapetanije.  

Članove Povjerenstva čine  predstavnik  Lučke kapetanije,  Upravnog odjela za  pomorsko 

dobro, more i promet e tri ostala člana. Slijedom toga  predlaže se  donošenje ove Odluka. 

 

                Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  11 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom   donijeli                                                      

                                 

     ODLUKU 
             O IMENOVANJU ČLANOVA VIJEĆA ZA DODJELU KONCESIJSKOG  

                                                            ODOBRENJA 
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AD-  31. ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG POZIVA ZA PREDLAGANJE KANDIDATA  

              ZA ČLANOVE  SAVJETA MLADIH GRADA PAGA 

 

               Sanja Bukša Kustić –  obzirom da je istekao rok na koji su imenovani članovi 

Savjeta mladih Grada Paga potrebno je   raspisati javni poziv radi predlaganja  novih 

kandidata za Savjet mladih. Stoga se predlaže donošenje ove Odluke. 

 

            Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 12 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                                                    

     ODLUKU 
           O RASPISIVANJU JAVNOG POZIVA ZA PREDLAGANJE KANDIDATA  

                           ZA ČLANOVE  SAVJETA MLADIH GRADA PAGA 

 

 

 

AD- 32. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA OZAKONJENJE OBJEKATA U  

              VLASNIŠTVU IVANKE PARO VIDOLIN IZGRAĐENOG NA K.Č. 12421 K.O. PAG 

 

             Ana Šupraha - Ivanka Paro Vidolin iz Paga, podnijela je zahtjev Upravnom odjelu za 

prostorno uređenje, zaštitu okoliša i komunalne poslove Zadarske županije, Ispostava Pag, 

radi izdavanja rješenja o izvedenom stanju za izgrađenu stambenu zgradu na k.č. 12421 k.o. 

Pag. Obzirom da predmetni objekt balkonom ulazi u zračni prostor iznad javne površine, 

Upravni odjel prostorno uređenje, zaštitu okoliša i komunalne poslove  je temeljem čl. 6. st. 2. 

Zakona o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama, zatražio izdavanje potvrde da je 

predmetna zgrada izgrađena u skladu sa posebnim uvjetima. Kako je uvidom u dokumentaciju 

utvrđeno da predmetni balkon ne ometa promet na javnoj površini, predlaže se donošenje ove 

Odluke. 

            Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 11 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom  donijeli                                                                      

                                                           ODLUKU 
                   O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA OZAKONJENJE OBJEKATA U  

           VLASNIŠTVU IVANKE PARO VIDOLIN IZGRAĐENOG NA K.Č. 12421 K.O. PAG 

 

 

  Otišao vijećnik Stipe Žunić te je sjednici nazočno 11 vijećnika. 
 

 

AD- 33. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE     

             INFRASTRUKTURE NA  PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2021.GODINU 

 

            Diogen Šuljić –  Ovaj Program održavanja komunalne infrastrukture sačinjen je u 

skladu sa osiguranim sredstvima u Proračunu za 2022.godinu u iznosu od 6.449.000,00 kuna. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  3 

„suzdržana“ glasa  donijeli                                     

                                                  IZMJENU I DOPUNU 

         PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  INFRASTRUKTURE NA   

                         PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2021.GODINU 
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AD-  34. IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI  ZA  

          2021.GODINU 

 

          Diogen Šuljić –  Ovaj Program  javnih potreba u socijalnoj skrbi sačinjen je u skladu sa 

osiguranim sredstvima u Proračunu za 2022.godinu u iznosu od  329.000,00 kuna. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  3 

„suzdržana“ glasa  donijeli                                     

                                                          IZMJENU 

                   PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI  ZA  

                                                    2021.GODINU 

 

 

AD- 35. PROGRAM JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU GRADA PAGA ZA  

             2022.GODINU 

 

               Diogen Šuljić –  Zakon  o predškolskom odgoju i obrazovanju propisuje da mjerila 

za osiguranje sredstava za zadovoljavanje javnih potreba u djelatnosti predškolskog odgoja na 

području grada utvrđuje  gradsko vijeće. Zakon je propisao da se proračunom grada mogu 

osigurati i šire javne potrebe u školstvu za koja se sredstva osiguravaju u proračunu. Sukladno 

tome predlaže se donošenje ovog Programa za 2022.godinu. 

            Vesna Fabijanić –  Najveća stavka u ovom programu, osism sredstava za vrtić,  je 

stipendiranje učenika i studenata. Volila bih da je ona i viša no zamolila bih da se napravi 

analiza te stavke odnosnoda vidimo koliko nam se  tih stipendiranih  studenata vratilo raditi te 

da napravimo analizu deficitarnih zanimanja. 

            Ante Fabijanić -  Napravili smo analizu tih stipendija i već sam izvršio neke razgovore 

vezano za deficitarna zanimanja.  

 

          Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9  glasova „za“ i  2 

„suzdržana“ glasa  donijeli                                     

                                                        PROGRAM  

        JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU GRADA PAGA ZA  2022.GODINU 

 

 

 

AD -36. PROGRAM  JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2022.GODINU 

 

        Diogen Šuljić – Zakonom o financiranju javnih potreba u kulturi  propisano je da se 

program javnih potreba u kulturi  za koje se sredstva ostvaruju iz proračuna grada donosi  

zajedno s godišnjim proračunom. Slijedom toga predlaže se donošenje Programa javnih 

potreba u kulturi za 2022.godinu. 
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         Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  3 

„suzdržana“ glasa  donijeli                                     

                                                      PROGRAM 

                         JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2022.GODINU 

 

 

 

AD – 37. PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2022.GODINU 

            Diogen Šuljić –  Zakonom o sportu propisano je da  program javnih potreba u sportu 

za  koja se sredstva ostvaruju u proračunu jedinica lokalne samouprave donosi zajedno s 

godišnjim proračunom. Slijedom toga predlaže se donošenje Programa javnih potreba u 

sportu za 2022.godinu. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  3 

„suzdržana“ glasa  donijeli                                     

                                                    PROGRAM 

                       JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2022.GODINU 

 

 

AD- 38. PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA OD RASPOLAGANJA  

               POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU REPUBLIKE  

               HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2022.GODINU 

 

            Diogen Šuljić –  temeljem  Zakona o poljoprivrednom zemljištu Gradsko vijeće dužno 

je posebnim Programom utvrditi namjensko korištenje 65% sredstava ostvarenih od 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH koji su prihod proračuna jedinice 

lokalne samouprave na čijem se području poljoprivredno zemljište nalazi. Sukladno tome 

predlaže se Gradskom vijeću usvajanje ovog Programa za 2022.godinu. 

             

          Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  3 

„suzdržana“ glasa  donijeli                                     

                                                             PROGRAM  

      KORIŠTENJA SREDSTAVA OD RASPOLAGANJA  POLJOPRIVREDNIM   

        ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU REPUBLIKE  HRVATSKE NA PODRUČJU  

                                         GRADA PAGA ZA 2022.GODINU 
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AD. 39. PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE  

            NEZAKONITO IZGRAĐENE  ZGRADE U PROSTORU ZA 2022.GODINU 

 

         Diogen Šuljić – sukladno zakonu o postupanju sa nezakonito izgrađenim zgradama 

jedinica lokalne samouprave je dužna svojim programom  odrediti trošenje sredstava 

uplaćenih  sa tog naslova, Za 2022.godinupredviđa se ostvarenje od 50.0000,00 kuna i ovim  

programom je predviđeno gdje će se ta sredstva utrošiti. 

          

      Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  

3„suzdržana“ glasa  donijeli                                     

                                                         PROGRAM 

                     KORIŠTENJA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE  

            NEZAKONITO IZGRAĐENE  ZGRADE U PROSTORU ZA 2022.GODINU 

 

 

 

 AD- 40. PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU „POSLOVNE ZONE PROBOJ“ 

 

            Marija Radoslović –  temelj za donošenje predložene Odluke sadržan je  u odredbama 

Zakona o unapređenju poduzetničke infrastrukture prema kojem osnivači i upravitelji 

poduzetničkom infrastrukturom mogu biti „jedinice i tijela lokalne i područne (regionalne)  

samouprave.“ Poduzetnička zona je definirana kao infrastrukturno opremljeno područje 

definirano prostornim planovima, namijenjena obavljanju određenih vrsta poduzetničkih 

odnosno gospodarskih aktivnosti. Osnovna karakteristika poduzetničkih pzona je zajedničko 

korištenje infrastrukturno opremljenog i organiziranog prostora od strane ppoduzetnika 

kojima se poslovanjem unutar poduzetničke zone omogućuje racionalizacija poslovanja i 

korištenje raspoloživih resursa poduzetničke zone zajedno s ostalim korisnicima poduzetničke 

zone. Ovom odlukom se osniva „Poslovna zona Proboj“ i utvrđuje njen obuhvat prema popisu 

katastarskih čestica. Svrha donošenja ove Odluke je definiranje određenog oblika 

„registracije“ poduzetničke zone u Registru poduzetničke infrastrukture RH pri Ministarstvu 

gospodarstva i održivog razvoja. Time će se odrediti naziv zone, odrediti prostorno-planski 

obuhvat smještenosti zone te odrediti način na koji će se upravljati zonom tj. nositelja i 

organizatora programa razvojne zone. Pod upravljanjem se podrazumijeva održavanje cesta, 

parkirališta, rasvjete, signalizacije, zelene površine i zaštita te pravilan i funkcionalan 

razmještaj u zoni. 

            Željko Maržić – Smatram da je ova Odluka dobra no dao bih opasku na veliki broj 

dopuna dnevnog reda te  nismo mogli dobro proučiti dane materijale. 

            Mirjana Tičić – U  rebalansu proračuna za 2021. imamo predviđenu poslovnu zonu 

Proboj a tek sada donosimo odluku o njenom osnivanju? 

 Ante Fabijanić- To se dogodilo iz razloga što je  bila nova parcelacija sa novim 

brojevima čestica i stoga se ova odluka  tek sada donosi. Napravljena i procjena vrijednosti tih 

čestica  za koje očekujemo da će RH dati Gradu Pagu. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

jednoglasno“  donijeli                                     

                                                         ODLUKU 

                          O OSNIVANJU „POSLOVNE ZONE PROBOJ“ 
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AD – 41. PRIJEDLOG ODLUKE   O IMENOVANJU ORGANIZACIJSKOG ODBORA ZA  

            ZAŠTITU „PAŠKOG GOVORA“  

 

         Sanja Bukša Kustić –  Od KUD.a „Družina“ Pag dobiven je prijedlog  za imenovanje 

Organizacijskog odbora za zaštitu „Paškog govora“ .  Pored navedenih članova Odbora  koji 

ste dobili u pisanom prijedlogu Odluke za članove iz redova vijećnika se predlažu  vijećnici: 

Toni Herenda i Branimir Paro Vidolin. 

         Franči Bukša –   Ovaj prijedlog je  došao od KUD Družina, a intencija je  da bi se 

zaštitio „Paški govor „ odnosno „Paška cakavica“    te pri UNESCU registrirala kao 

nematerijalna kulturna baština.  Da bi se to postiglo osim održavanja javnih predavanja i 

znanstvenog skupa  potrebno je da organizator bude i Grad Pag te se stoga predlaže  da 

Gradsko vijeće osnuje ovaj Odbor. 

 

         Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

jednoglasno“  donijeli                                     

                                                              ODLUKA 

                     O IMENOVANJU ORGANIZACIJSKOG ODBORA ZA  

                                       ZAŠTITU „PAŠKOG GOVORA“  

 

AD- 42. PRIJEDLOG  ODLUKE O KRITERIJIMA I MJERILIMA TE NAČINU  

             FINANCIRANJA JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG U 2021.G. 

 

          Diogen Šuljić-   Temeljem  Uredbe o načinu financiranja decentraliziranih funkcija te 

izračuna iznosa pomoći izravnanja za decentralizirane funkcije jedinica lokalne i područne 

(regionalne) samouprave za 2021. Godinu potrebno je donijeti odluku kojom se  utvrđuju 

kriteriji i mjerila te način financiranja redovite djelatnosti Javne vatrogasne postrojbe Pag  za 

2021. godinu, u iznosu od 1.798.669 kuna. Ova Odluka se primjenjuje temeljem Proračuna 

Grada Paga za 2021. godinu i projekcijama za 2022. i 2023. Godinu. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

jednoglasno“  donijeli                                     

                                                            ODLUKU 

                O KRITERIJIMA I MJERILIMA TE NAČINU  FINANCIRANJA  

                  JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG U 2021.G. 

 

 

 

 

AD - 43.PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE  

             DJELATNOSTI NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2021.GODINU  

 

            Diogen Šuljić – Odredbama Zakona o vatrogastvu utvrđeno je da sredstva za 

financiranje vatrogasne djelatnosti i aktivnosti osiguravaju gradovi, općine, županije iz 

vlastitih proračuna. Osnovicu za izračun sredstava iz vlastitog proračuna čine nenamjenski 

prihodi proračuna grada ostvareni u godini koja prethodi godini izrade proračuna, a postoci 
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minimalnog izdvajanja utvrđeni su odredbama zakona. Slijedom toga, a sukladno Proračunu 

Grada Paga za 2021.godinu predlaže se donošenje ove Odluke. 

           Mirjana  Tičić –  JVP Pag  za rad treba cca 3,5 milijuna kuna od čega Grad Pag mora 

osigurati 60%.  Sa koliko sredstava učestvuje Grad Pag, a kolika su decentralizirana sredstva. 

          Ante Fabijanić -  JVP je osnovana tek u veljači te je taj trošak za prošlu godinu iznosio 

cca 700.000,00 kuna. Sada se izrađuju novi proračuni  za  vatrogasne postrojbe i zatražili smo 

da nas se planira sa cjelokupnim iznosom. Vidjet ćemo  što će odobriti. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 10  glasova „za“ i  

1„suzdržanim“ glasom  donijeli                                     
                                                              ODLUKU 

                    O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE DJELATNOSTI  

                           NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2021.GODINU  

 

 

 

AD- 44. PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE  

             DJELATNOSTI NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2022.GODINU  

 

            Diogen Šuljić – Odredbama Zakona o vatrogastvu utvrđeno je da sredstva za 

financiranje vatrogasne djelatnosti i aktivnosti osiguravaju gradovi, općine, županije iz 

vlastitih proračuna. Osnovicu za izračun sredstava iz vlastitog proračuna čine nenamjenski 

prihodi proračuna grada ostvareni u godini koja prethodi godini izrade proračuna, a postoci 

minimalnog izdvajanja utvrđeni su odredbama zakona. Slijedom toga, a sukladno Proračunu 

Grada Paga za 2022.godinu predlaže se donošenje ove Odluke. 

            Ana Kuković Borgelott –  Zašto su u proračunu za 2022.godinu   iznosi  za JVP i 

DVD izjednačeni. Što će biti ako RH ne izglasa to u svom proračunu. Dali se onda planirana 

sredstva mogu povećati. 

            Ante Fabijanić -  Rebalansom proračuna mi te stavke možemo mijenjati. Od 73 

vatrogasne postrojbe na nivou RH njih 72 u cijelosti financira   država pa očekujemo da će i 

nas. Do sada nije tako bilo jer nismo imali oformljenu  javnu vatrogasnu postrojbu no kako ju 

sada imamo očekujem da će se ona financirat iz  državnih sredstava  kao i druge. 

 

            Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 10  glasova „za“ i  

1„suzdržanim“ glasom  donijeli                                                                                          
                                                           ODLUKU 

                   O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE  DJELATNOSTI  

                          NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2022.GODINU  
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AD- 45. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI SUBVENCIJE TRGOVAČKOM DRUŠTVU  

              PAG TURIZAM D.O.O.  

 

            Diogen Šuljić – Za potrebe početka poslovanja novoosnovanog trgovačkog društva 

Pag turizam d.o.o. te podmirenja početnih troškova poslovanja predlaže se dodjela subvencije 

tom trgovačkom društvu kako je predloženo u  Odluci. Odredbama Pravilnika o 

proračunskom računovodstvu i računskom planu utvrđeno je da se trošak subvencije  

evidentira u trenutku pravomoćnosti izdanog akta nadležnog tijela temeljem kojeg se 

dodjeljuje subvencija, pod uvjetom da je iznos subvencije mjerljiv te da se odnosi na 

izvještajno razdoblje. Obzirom da je Grad Pag osnivač ovog trgovačkog društva, a time i 

nadležno tijelo  predlaže se donošenje ove Odluke. 

            Željko Maržić – U kojim  prostorijama je smješteno to trgovačko društvo? 

            Ante Fabijanić –  u Ulici Od špitala odnosno u prostorijama iznad Gradske knjižnice. 

            Branimir Paro Vidolin – Zanima me da li će se i ova stavka  podizat ukoliko ta tvrtka 

ne ostvari prihode? 

           Ante Fabijanić -  Ovaj Grad je u više navrata osnivao ustanove koje su bile na 

proračunu Grada. To se  više neće dogoditi. Sigurno se neće financirat iz gradskog proračuna. 

Tvrtka ima dobar program  i očekujem prihode. O svemu će ovo Vijeće biti izvješteno. 

 

            Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  

3„suzdržana“ glasa  donijeli                                     
                                                      ODLUKU 

                   O DODJELI SUBVENCIJE TRGOVAČKOM DRUŠTVU  

                                           PAG TURIZAM D.O.O.  

 

 

 

 

AD- 46. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI KAPITALNE POMOĆI TRGOVAČKOM  

             DRUŠTVU PAG TURIZAM D.O.O.   

 

            Diogen Šuljić – Za potrebe početka poslovanja novoosnovanog trgovačkog društva 

Pag turizam d.o.o. potrebno je nabaviti odgovarajuću opremu koja spada u kapitalnu, 

dugotrajnu imovinu. Odredbama Pravilnika o proračunskom računovodstvu i računskom 

planu utvrđeno je da se trošak subvencije evidentira u trenutku pravomoćnosti izdanog akta 

nadležnog tijela temeljem kojeg se dodjeljuje subvencija, pod uvjetom da je iznos subvencije 

mjerljiv te da se odnosi na izvještajno razdoblje. Obzirom da je Grad Pag osnivač ovog 

trgovačkog društva predlaže donošenje ove Odluke. 

            Mirjana Tičić –  O čemu se radi. Da li je to za kancelarije. 

            Ante Fabijanić – Ne. Radi se o opremanju te tvrtke. 
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            Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8  glasova „za“ i  

3„suzdržana“ glasa  donijeli                                     
 

                                                           ODLUKU 

                     O DODJELI KAPITALNE POMOĆI TRGOVAČKOM  

                                 DRUŠTVU PAG TURIZAM D.O.O.   
 

 

           Predsjednica Vijeća Jasna Magaš  zatvorila je rad sjednice. Zahvalila  je svim 

vijećnicima na radu te im zaželjela sretan Božić te uspješnu Novu  2022.godinu. 

 

Rad sjednice je završen  u  15,25 sati. 
 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-21-4 

Pag,   15. prosinca 2021.                          

 

                

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                             Jasna Magaš 

 


